

Sportraad

DATUM: Woensdag 18 maart 2020 om 20.00 uur, conference call
Microsoft Teams

AANWEZIG: Jeroen Nagels, Rob Onderwater, Kenzo Vermeesch, Jan
Kunnen, Linde Van Hecke, leden.

Daisy Huleu, secretariaat.
Eva De Bleeker, schepen Sport.

VERONTSCHULDIGD: /

AFWEZIG: /

1. BOVENLOKAAL SPORTINFRASTRUCTUUR

De kern van de sportraad is het er over eens dat niet alle verschillende sportdisciplines in elke gemeente kunnen beoefend worden, er moeten focussen gelegd worden per gemeente. Een bovenlokale samenwerking is nodig. Om dit concreet te kunnen uitwerken is overleg met de sportraad en schepenen van Sport van de gemeentes Overijse, Huldenberg, Tervuren en Bertem noodzakelijk, dit heeft in het verleden nog niet plaatsgevonden. Er was reeds een voorstel om met Sportregio Druivenstreek in een begeleidingstraject ISB te stappen om een masterplan infrastructuur op te stellen. Dit is een traject van anderhalf jaar met 5 - 6 bijeenkomsten. Dit wordt verder bekeken.

Ook het subsidiereglement dient bovenlokaal bekeken te worden. Hilde Robeyns van Sport Vlaanderen kan hier eventueel mee helpen, Jeroen zal haar hiervoor contacteren.

Gevechtssportclubs:

Er werd een voorstel gedaan door Eva om de gevechtssportclubs van Hoeilaart de kans te geven om te groeien en het aspect bovenlokale samenwerking even "on hold" te zetten wat betreft de gevechtssporten. Er zal hierover een advies geformuleerd worden.

Er zullen wel maatstaven bedacht moeten worden hoe we gaan evalueren dat een club hersteld of gegroeid is. Een van de actiepunten van het beleid 2020-2025 is inzetten op een efficiënte zaalbezetting, we willen hierop inzetten om de nieuwe dojo zo efficiënt mogelijk te bezetten. Er zijn 2 volwaardige tatami's voorzien, Jan deed de suggestie om per tatami een bezetting te vergen van 30 kinderen en 20 volwassenen, deze suggesties deelt hij op basis van zijn ervaring aangezien er hier geen richtlijnen over zijn van de

federaties. Met deze richtlijn zal rekening gehouden worden bij het toekennen van de definitieve zaalbezetting.

2. BELEID VERTALEN NAAR ACTIEPUNTEN

Eva licht het beleid van 2020-2025 toe:

1. *Sportaanbod op maat van elke Hoeilander in overleg met de sportraad, de sportclubs en sportbeoefenaars.*
Door de samenstelling van de kern van de sportraad, betrekken we alle sportbeoefenaars. Er moet ook een aanbod zijn voor G-sport. Linde deed de suggestie wanneer we dit verder gaan uitwerken zeker beroep te doen op Parantee-Psylos, de Vlaamse unisportfederatie G-sport.
2. *We zorgen voor moderne, hoogstaande sportinfrastructuur*
De sporthal is een mooi voorbeeld van moderne en hoogstaande sportinfrastructuur voor zaalsporten. In de toekomst zal het masterplan verder uitgevoerd worden. Een opmerking hierbij is dat voetbalveld een levensduur zou verzekeren van 10 jaar maar de kwaliteit van het veld is nooit goed geweest, er waren fabricageproblemen. Clubs waarvan hun veld bestaat uit dezelfde batch hebben zelfs ingezet op gerechtelijke procedures, tevergeefs. In 2020-2021 zullen de infrastructuren van de tennis en de voetbal vernieuwd worden, daarna zal de parking onder handen genomen worden en als laatste fase de bouw van een nieuwe turnhal.
3. *We zetten in op de digitalisering van de zaalreservaties. We streven naar een efficiënte bezetting.*
4. *We herzien het subsidiereglement.*
Het subsidiereglement dient bovenlokaal aangepakt worden (zie eerder) zodat dit op een gelijklopende manier verloopt en clubs niet kunnen hopen tussen verschillende gemeentes.
5. *We werken de regionale samenwerking met de Druivengemeenten verder uit.*
We blijven hierin investeren.
6. *We maken ook de link tussen Sport en Gezondheid. We zetten zoveel mogelijk Hoeilanders in beweging.*
Een aandachtspunt hierbij is om de oudere bevolking aan het bewegen te krijgen want er is een zeer duidelijke link tussen gezondheid en bewegen.
7. *We zorgen voor een brede waaier aan sportkampen tijdens de vakantie en ondersteunen de sportlessen van de scholen.*
De rol van de gemeente is om promotie te maken voor het aanbod aan sportkampen en ondersteuning bieden waar nodig, zoals bijvoorbeeld het ter beschikking stellen van de gemeentelijke infrastructuur.
Er is heel wat sportmateriaal van de scholen verdwenen waardoor er nu een tekort is, dit materiaal is mee op de lijst opgenomen van aan te kopen materiaal. In verband met de schoolspordagen, dit is eigenlijk geen kerntaak van de gemeente en van de coördinator sport en gezondheid, er gaat hier veel tijd en energie naartoe. We willen meer verantwoordelijkheid bij de scholen zelf leggen.

Tijdens een volgende kernvergadering zal dit geconcretiseerd worden naar actiepunten zodat een concreet actieplan aan het open forum kan voorgesteld worden.

3. FEEST VAN DE SPORT

Jeroen licht dit kort toe: op vraag van de Dienst Vrije Tijd en van Jeroen wordt het concept van het Feest van de sport herbekeken. We hebben hiervoor de hulp ingeroepen van de sportclubs en hun gevraagd naar suggesties. We hebben hen hiervoor de tijd gegeven tot 19 april, zodat dit op het open forum van 28 april kan besproken worden. Daisy zal hier nog een reminder voor sturen.

Momenteel is zaterdag 17 en 31 oktober in het GC Felix Sohie geblokkeerd voor het Feest van de sport, het SJC is ook nog altijd een optie.

4. AGENDA EN DATA OPEN FORUM

Volgende data van het open forum liggen reeds vast:

- 28 april
- 15 juni

Tijdens het open forum van 15 juni zal de zaalverdeling voor het volgende seizoen besproken worden. De kern vraagt om de communicatie naar sportclubs over de officiële zaalverdeling die voorzien is op 15 juni uit te stellen naar 17 juni zodat overleg op het open forum nog mogelijk is.

Antwoord: dit werd aangepast naar 17 juni

Voor het laatste open forum zal Daisy een datum met Eva afdelen.

Antwoord: De meeste data kunnen, maar niet tussen 24 oktober en 7 november

5. AANKOMENDE SPORTACTIVITEITEN

Dit punt werd niet besproken gezien de huidige toestand rond het COVID-19. Naar de volgende vergadering toe zal Daisy een activiteitenoverzicht bezorgen, dit is een wederkerend agendapunt.

6. STREVEN NAAR EEN POSITIEF KLIMAAT: SPORTCLUBS EN GEMEENTE

De kern is het er over eens dat er gestreefd moet worden naar een positiever klimaat tussen de sportclubs onderling en tussen de sportclubs en de gemeente.

De kern formuleerde reeds een aantal concrete acties:

- De zaalwachters betrekken bij de sportraad om betrokkenheid te vergroten (Daisy vraag dit na) *Na overleg met Nadine: Dit zal telkens maar 1 zaalwachter zijn om het aantal overuren te beperken en afhankelijk van de agenda. De mening van de zaalwachters is gevraagd. De zaalwachters zijn hiermee akkoord en zullen een beurtrol afspreken.*
- Inzetten op positieve communicatie: bv installatie van de dojo, herinstallatie berging, ...
- Frequent een artikel schrijven over een sportclub/speler

Dit wordt een terugkerend agendapunt tijdens kernvergaderingen, Daisy zal hier telkens de nodige input geven.

7. AANPAK ZAALVERDELING

- **Stap 1: Aanvragen via formulier:**
Erkende verenigingen, zowel sport- als cultuur- en jeugdverenigingen, kunnen vanaf 1 april tot en met 15 mei (formulier nog in opmaak)
- **Stap 2: Bevestiging krijgen per mail**
De dienst Vrije Tijd brengt alle aanvragen in kaart en maakt de globale planning op (welke vereniging met welke activiteit in welke zaal). Rond 17 juni stuurt de dienst de verenigingen een mail om te laten weten welke aangevraagde reservaties ze effectief kunnen reserveren.
- **Stap 3: Reserveren via digitaal reservatiesysteem**
Vanaf 1 juli tot en met 31 juli kunnen de verenigingen zelf de bevestigde aanvragen via het nieuwe, digitale systeem reserveren. Hiervoor maken ze in het systeem eerst een account aan op naam van de vereniging.
- **Stap 4:** Vanaf 1 augustus kunnen verenigingen, andere organisaties en individuele huurders gebruik maken van het digitale reservatiesysteem om losse reservaties te maken. Het systeem toont welke zalen op welke data nog vrij zijn. Een account aanmaken kan zowel op persoonlijke naam als op naam van een vereniging of organisatie.

Het seizoensschema zal besproken worden tijdens het tweede open forum (zie punt 4) Daisy moet hier voldoende tijd voor voorzien om de planning te maken, er zal contact opgenomen worden met de clubs waar er een conflict is in de planning. De kern zal hier hulp bieden.

Vraag van Jan : Kan de toekenning van de zalen eerder dan rond 15 juni ? De inschrijvingen bij Sport en Opleiding starten reeds in mei. Daisy vraagt dit na.

Antwoord: Deze data zullen behouden blijven, voor de nieuwe aanpak van de zaalreserveringen voor het SJC en het GC Felix Sohie werd de manier van aanvragen (data) overgenomen hoe dit gebeurde in het verleden voor de sportverenigingen. M.a.w. voor de sportverenigingen is er niets veranderd voor de andere verenigingen wel.

8. AANKOOP SPORTMATERIAAL: PLAN VAN AANPAK

Momenteel is het gevraagde/benodigde materiaal in kaart gebracht, dit gaat zowel over sportmateriaal maar ook over ander materiaal dat past in de investeringen van het SJC. Het college is op de hoogte van deze lijst en over het feit dat de behoeften voor 2020 groter zijn dan de beschikbare middelen. Daisy vraagt nog bijkomende offertes op, vooral om de kosten van het afgekeurde materiaal in kaart te brengen. Daarna zal er beslist worden waar de prioriteiten liggen. Om dit objectief te laten verlopen werd al het materiaal dat nodig is ingedeeld in categorieën zijnde:

- Gebruik door verschillende clubs
- Past binnen de infrastructuur van de sporthal (badmintonpalen en netten, sportramen, ...)
- Gebruik door de scholen
- Afgekeurd materiaal

Eva vult verder aan dat hoe meer criteria, hoe hoger de prioriteit. Er moet voor het college een gerangschikte lijst gemaakt worden zodat zij dit kunnen beoordelen.

Jeroen uit zijn bekommernis over het feit dat indien de gemeente sportmateriaal aankoopt, sommige clubs dit materiaal aan zichzelf toekennen en zo andere clubs benadeeld worden.

De algemene vraag stelt zich: hoe gebeurde dit in het verleden? Hier kan helaas geen duidelijkheid gegeven worden.

Linde informeert ons over het feit dat de Gympies ook zelf materiaal kochten. Dit materiaal kon ingedeeld worden in 2 groepen: materiaal uitsluitend voor de Gympies en materiaal dat ook door de scholen kon gebruikt worden. Maar het materiaal is oud en er is geen duidelijkheid welk materiaal eigendom is van wie. Omdat dit in de toekomst te vermijden gaan we een duidelijke inventaris opmaken van het materiaal dat aangekocht wordt maar ook van het reeds aanwezige materiaal.

De kern vraagt een overzicht welk materiaal gevraagd wordt en waar de moeilijkheden zitten, zij kunnen helpen beslissen. Daisy zal dit bezorgen.

Masterplan

De noden en wensen van de Gympies moeten bevroegd worden bij de bouw van een nieuwe turnhal. Er zal hiervoor een officiële vraag geformuleerd worden. Daisy bekijkt dit met Nadine. Er is in het verleden reeds één gesprek geweest tussen de Gympies, de gemeente en de Gymfederatie.

Linde en Jan geven nog mee als tip dat Sport Vlaanderen en Moev sportmateriaal uitlenen. Daisy bekijkt dit verder.

9. VARIA

A. Daisy

Voorstel om Sport na school tijdens een open forum toe te lichten. Er zal hiervoor iemand langskomen van de organisatie. Daisy neemt hiervoor contact op.

B. Jeroen

Informeert naar de actie van Jan, Sport en opleiding, ten voordele van het Kinderdorp. Kinderen van het Kinderdorp krijgen een korting van 20%. De rest wordt bijgepast door andere acties waar er geld voor wordt ingezameld zoals de Warmste week of bedrijven die willen sponsoren. Jan wil dit uitbreiden naar een vzw zoals bv "de Vrije Tijd-bank" waar kansarmen van een voordeliger tarief kunnen genieten binnen het verenigingsleven. Hij heeft hiervoor al contact genomen met de scholen en het OCMW.

C. Rob

Complimenteert de zaalwachters en de uitbater van de cafetaria voor hun bereidwilligheid en klantvriendelijkheid tijdens de indoor hockeywedstrijden en/of trainingen.

Rob heeft een opmerking over het honden uitlaatpark aan de loods, het is een mooi aangelegd park maar er is te veel water aan de ingang. Eva neemt dit verder op.

“Komt er een behendigheidsparcours in de toekomst?” Eva bekijkt dit.

D. Jeroen

Verslaggeving interraden is voor volgende keer.

E. Jan

Vraag naar gemeente toe om de sportclubs te ondersteunen, hoe gaan we deze crisisperiode goedmaken/overbruggen?

Eva doet een voorstel om op het gemeenteplein een soort beurs te organiseren waar de clubs promotie kunnen maken en hopelijk nieuwe leden kunnen werven. Kan dit gecombineerd worden tijdens de meifeesten? Daisy bekijkt dit met Sam voordat de clubs hierover geïnformeerd worden of er al dan niet interesse is. Een ander idee is om dit te doen zoals tijdens het WK voetbal in ons dorp, maar nu in plaats van het afgelaste EK voetbal: samen met de horeca op het gemeenteplein er een leuke vooravond en avond van maken met een show errond. *Antwoord: de meifeesten zijn ondertussen geannuleerd.*

De volgende vergadering vindt plaats op woensdag 22 april, om 20.00 uur.